
PROTOKÓŁ NR  13/16

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego, 

które odbyło się 28 września 2016 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00, zakończyło o godz. 18:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Paweł Pituch – Przewodniczący  komisji,

2. Kamila Pędziwiatr

3. Stanisław Schmidt

4. Zofia Ujma

5. Henryk Płoński

6. Beata Espenschied

Nieobecni usprawiedliwieni: Mariusz Kubiak

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Andrzej Machnica

2. Krzysztof Gorczyca

3. Bożena Wiśniewska

4. Włodzimierz Chmiel

5. Krystyna Konieczna

6. Sławomir Orzech

7. Mirosław Kumosz

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie projektu związanego z monitoringiem w Kowarach – dyskusja.

3. Sprawy różne.

Ad.  1 W  związku  z  planowanym  założeniem  monitoringu  w  Kowarach  Przewodniczący  Komisji  Ładu  i

Porządku  P.  P.  Pituch  zorganizował  posiedzenie  komisji,  w  celu  zapoznania  się  Radnych  z  projektem  i

założeniami jakie ma spełnić monitoring. Przewodniczący przywitał zebranych, poprosił Panią Burmistrz o

bliższe przedstawienie toczących się rozmów z Firmą „Piast”.  Zapoznał przybyłych z porządkiem obrad.

Ad. 2  Pani Burmistrz omówiła wszystkie dotychczasowe poczynania w temacie i  poprosiła Dyrektora ds.

Technicznych z  Firmy „Piast”  o zaprezentowanie  materiału,  jaki  był  już przygotowany.  Dyrektor prosił  o

pytania i  wątpliwości.  Przybyli  obejrzeli  materiał.  Radny P.  Pituch spytał  o  rozmieszczenie topograficzne

kamer, ich jakość, sposób obsługi i zasięg działania. Zebrani otrzymali odpowiedzi na te pytania.

Obecny  na  posiedzeniu  Komendant  Policji  Pan  Chmiel,  który  bierze  udział  w  rozmowach  od  początku

projektu,  zwrócił  uwagę  na  skuteczność  działania  kamer  w porze  nocnej.  Według  przedstawiciela  Firmy

„Piast”  w nocy obraz z  kamer jest  widoczny w nieco gorszej  jakości,  wystarczający jednak aby zdarzenie

zostało zarejestrowane. Monitoring obejmowałby ul. Pocztową, Starówkę, sprzęt monitoringu jaki zostanie

zainstalowany pozwoli w przyszłości zwiększyć liczbę kamer.



Radni  zwrócili  uwagę  (Radny  P.  Schmidt)  na  możliwość  współpracy  z  handlowcami  i  przedsiębiorcami,

którzy będą zainteresowani przyłączeniem do monitoringu.

Przedstawiciele Firmy „Piast” zobowiązali się przeprowadzić jeszcze jedną wizję w Kowarach w obecności

Komendanta  Policji  i  Radnych,  którzy  są  zainteresowani  problemem,  o  czym  mają  być  wszyscy

powiadomieni.

Ad. 3 Ponieważ do utworzenia spółki niezbędny jest sprzęt, Urząd Miejski musi wejść w kooperację z firmą,

która  dysponuje  samochodami  specjalistycznymi  i  innymi  niezbędnymi  urządzeniami.  Podczas  dyskusji

wspomniano o „BIM-ie”, niestety kilka miesięcy jakie zostały do wygaśnięcia umowy z „KAMĄ”, może być za

krótkim okresem na utworzenie takiej spółki.

Ad 4  W sprawach różnych Radny P. Pituch zwrócił uwagę na nieuporządkowane wykopy zrobione przez

KSWiK, wycięty asfalt, rozkopaną drogę. Uwagi były już zgłaszane. Pani Burmistrz zobowiązała się osobiście

rozmawiać z KSWiK, który nie reaguje na monity pracowników Urzędu Miasta.

Radan P.  Konieczna podjęła  temat  stojących od lat  samochodów przy  ul.  Bielarskiej.  Komendant  Policji

jednoznacznie określił  się niekompetentnym w sprawie, twierdząc, że jest to problem Urzędu Miejskiego,

gdyż grunt należy do gminy. 

Pan  Gorczyca  zasugerował  częstszą  niż  dotychczas  obecność  patroli  policji  w  niezamieszkałych

nieruchomościach,  w  których  gromadzą  się  chuligani,  efektem  czego  wybryki  są  wybryki  chuligańskie,

kradzieże i inne. 

Radny P. Płoński zapytał, co z budową nowego komisariatu.

Tak Pani Burmistrz, jak i Komendant Policji „wierzą” w powstanie tej inwestycji, nie wiadomo tylko kiedy,

gdyż budowa ma być finansowana przez MSW.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Brak wniosków.

 

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                       Paweł Pituch


